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Møtereferat 

07.11.2023 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 07.11.2023 på Røde kors huset. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold (måtte gå 19.30), Ove Corneliussen, Lillian Holden (litt forsinket), 

Thorbjørn Erntzen, Ole Kristian Espeset og Mike Tony Bråten, Kåre Peder 

Rasmushaugen, Grete Sandsmark og Bjørnar Skaar. 

Ikke til stede 

Sverre Hamre, John Håkonsrud, Irene Hagen og Thomas Gundersen 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentarer til innkallingen. Sakslisten er: 1. Veien i Todalen, 2. Regler for 

jakta 2024, 3. Valg 2024, 4. Skytesimulator/samarbeid NIL, 5. Årsflak gjennomgang, 

6. Eventuelt 
 

Sak 35/23 Veien i Todalen 

- Foreningen forholder seg til å ikke brøyte veien i Todalen i vintersesongen. Vi 

må få tillatelse til dette av grunneierne på veien. Det henstilles til å ta kontakt 

med Kåre Peder for avklaring av dette for alle interessenter! 

 

Sak 36/23 Regler for jakta 2024 

- Jaktgruppa må gå gjennom disse og komme med forslag til styret. 

 

Sak 37/23 Valg 2024 

- Valgkomiteen har hatt dialog. Nærmere status er ukjent per dags dato. 

- Stian Torsrud ønsker å komme for å hjelpe oss i gang med ungdomsgruppe i 

foreningen. Han ønsker å stille på ett møte for å informere og presentere seg 

for oss. Ole Kristian informerte om dette til styret, og tar kontakt for å ordne 

med dette. 

Sak 38/23 Skytesimulator/samarbeid NIL 

- Løsning som er forespeilet er fra Gaim. Dette er ett VR system som ikke 

krever så mye plass, og vi er fleksible til lokaler for dette systemet. 

- 2 sett koster 16.000,-. 

- Forslaget vedtas enstemmig for innkjøp av dette, og Leder ordner. 

Sak 33/23 Årsflak gjennomgang 

- Ole Kristian informerer om at det blir leirduesti 50 skudds 04.05.2024. Dette 

legges inn i årshjulet. 
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Sak 34/23 Eventuelt 

 

- Fiskegruppa: Ingen saker 

- Kasserer: Purrer opp rapporten fra Haglegruppa fra Sverre over investeringer 

som er gjort i prosjektet. 

- Hundegruppa: Ingen saker 

- Haglegruppa: Ønsker å ta i bruk Leirduer.net. Lisens koster 5000,- første året, 

og etter dette 1200,-.  Styret er positive til dette, kjør på! 

- Kvinnegruppa: Rådyrjakt ble avholdt, kaldt og surt. Ingen fangst, men vel 

gjennomført aktivitet. 

- Jaktgruppa: Ingen spesielle saker. Ønsker å legge ut en påminnelse på 

innlevering av fangstrapport. Ref. frister for dette på nettsidene og 

jaktreglementet. Leder tar seg av dette. 

- Nestleder: Ingen saker. 

- Sekretær: Ingen saker. 

- Leder: Ingen saker 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 19.45 av møteleder Thorbjørn. Neste styremøte og Julemiddag blir 

12.12.23 

Referert av: Ove Corneliussen 

 


